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Inleiding 
Het was een bijzondere bijeenkomst: op donderdag 10 februari 2022 vond de laatste 
platformvergadering van de bestuursperiode 2018 – 2022 plaats. Ongeveer de helft van 
alle platformbijeenkomsten moest vanwege corona digitaal plaatsvinden. Naast een 
voordeel dat digitaal vergaderen de deelnemers reistijd bespaart, hadden de 
bijeenkomsten ook altijd een netwerk-karakter. En dat werkt toch het beste fysiek. Het 
persoonlijk contact, de gastvrijheid in het gemeentehuis van Raalte, de heerlijke koekjes: 
daar kijkt iedereen met enige weemoed op terug. Onze voorzitter Bart Jaspers Faijer 
geeft aan het eind van dit overleg alle deelnemers de ruimte om terug en vooruit te 
kijken. Daarover later meer! Eerst de inhoud! 
 

Terugkoppeling landelijke VNG-commissies 
De agenda bevat altijd een terugkoppeling van onze provinciale deelnemers aan de 
landelijke VNG-commissies. Mark Paters, wethouder Twenterand, lid van de commissie 
Zorg, Jeugd en Onderwijs, koppelde enkele onderwerpen terug die op de overvolle 
commissie-agenda stonden. Bijvoorbeeld dat er een akkoord is op de +1000-aanpak 
omtrent schoolgebouwen. De verouderde voorraad moet als eerste worden aangepakt; 
de komende vier jaar worden 1000 schoolgebouwen versneld op het gewenste niveau 
gebracht. De notitie hierover zal worden meegestuurd met het verslag, zodat alle 
deelnemers de precieze uitwerking kunnen nalezen. Vanuit het platform wordt de wens 
op tafel gelegd dat de schoolgebouwen die geselecteerd worden, een landelijke 
spreiding kennen.  

Helaas was Mariska ten Heuw, wethouder Hengelo en lid van de commissie Participatie, 
Schuldhulpverlening en Integratie, niet aanwezig. Daarom vanuit deze commissie geen 
terugkoppeling.  



De ervaringen met en effecten van de inzet van de Praktijkondersteuner Huisarts 
Jeugd (POH Jeugd) 
Voor dit onderwerp was Lilian de Graauw, senior beleidsmedewerker Jeugd van het 
landelijk VNG-bureau ingelogd in onze digitale vergadering. In haar introductie gaf ze 
aan dat het inhoudelijke gesprek met het Rijk vanwege de korting van 500 miljoen (zoals 
opgenomen in het regeerakkoord) stil ligt. Vervolgens gaf ze een heldere presentatie, 
waarbij ik in deze terugkoppeling stil sta bij een aantal punten (niet-uitputtend): 
 we moeten uit de jeugdhulp als eerste antwoord; meer aandacht voor de 
gezinscontext en alternatieven in plaats van formele hulp 
 ook samenwerking met het onderwijs is essentieel 
 licht oplossen als dat kan (minder etiketjes plakken, waar mogelijk ‘normaliseren’) 
 je bent afhankelijk van de vraag of een huisarts dit wel wil.  

 
 

 
Ikzelf heb gevraagd of het VNG-bureau de informatie die vandaag met ons gedeeld is, 
bijvoorbeeld ook via een ledenbrief richting gemeenteraden gaat. Het kan soms helpen 
als dergelijke informatie “vanuit het landelijke” met de gemeente(rade)n wordt gedeeld. 
Lilian gaat bekijken wat er mogelijk is.  

Vervolgens kwamen er drie waardevolle praktijkvoorbeelden van werken met POH’s 
jeugd, vanuit:  Anja Prins (Losser), Trijn Jongman (Steenwijkerland) en Mark Paters 
(Twenterand). In deze drie gemeenten zijn er positieve ervaringen met de POH. 
Interessant cijfer dat Trijn op tafel legde, is dat 81% van de cases niet wordt verwezen 
naar een jeugdconsulent. Met de POH wordt veel instroom in de jeugd-ggz en veel 
escalatie voorkomen, en worden gezinnen/kinderen snel, dichtbij en laagdrempelig 
geholpen.  
 

Terugkijken op 4 jaar Platform Sociaal Domein 
Aan het eind van deze afsluitende Platform-vergadering werden uiteraard de ‘drijvende 
krachten’ achter ons netwerk bedankt voor hun goede werk. Bart voor het plezierige 
voorzitterschap, Bert Roes vanuit het landelijk bureau (die zo’n beetje elke vergadering 
aanwezig was!), en niet te vergeten Karin Tempelman en Henk Kerkdijk.  
Kernwoorden: “aangename overleggen”, “leerzaam”, “goed om kennis te kunnen delen”, 
“fijn dat er ook betrokkenheid is vanuit de provincie”, “we kunnen elkaar versterken”, “na 
corona deels de vergaderingen digitaal voortzetten”, “belangrijk gremium voor de straks 
beginnende wethouders om je netwerk te formeren”. Kortom: WAARDEvol!  


